

# NEWSLETTER\_SEP&OCT\_2020 HONG KONG SOFTBALL ASSOCIATION

## 2019-20 會員大會/2019-20 AGM

一年一度的會員大會在9月20日在天光道壘球場順利舉行。會議開首由會長伍家謙先生向會員報告2019-20年度的會務(備註1)亦按議程通過上年度的財政報告、下年度核數師及2020-21香港壘球總會執委會名單,當選名單如下:

Annual General Meeting was held on 20 September in TKR softball field. Our president Patrick Ng Ka Him presented the 2019-20 president report (Remarks 1) to start the meeting. During the meeting, according to the agenda, the motion for approving the statement of account of last year and selecting the auditor for next year were passed unanimously. Also, the Executive Council of 2020-21 had been

elected, and listed as follows.



中文姓名 Name in Chinese	英文姓名 Name in English	職位 Position Nominated for
伍家謙	Ng Ka Him	會長President
黃慧群	Wong Wai Kwan Anna	副會長Vice President
吉田匡樹	Yoshida Masaki	副會長Vice President
張慶	Cheung Hing	副會長Vice President
繆俊康	Mau Chun Hong	秘書長Secretary-General
吳乙江	Ng Yuet Kong	司庫Treasurer
張子健	Cheung Tsz Kin	聯賽主委 Commissioner, League Affairs
黃偉倫	Wong William	事務主委 Commissioner, General Affairs
梁肇康	Leung Siu Hong	委員Council Member
王衛林	Wong Willem	委員Council Member
王曉基	Wong Hiu Kei	委員Council Member
李昶輝	Lee Chong Fai	委員Council Member

備註 1 /Remarks 1 會長報告/President Report:

http://softball.org.hk/wp-content/uploads/2020/08/HONG-KONG-SOFTBALL-ASSOCIATION-President-ReportUpload3.pdf

## 斜坡及樹木倒塌/Trees and slope collapsed

天光道壘球場下方的斜坡於十月中一場大雨後有樹木倒塌及山泥傾瀉,本會已就事故立即進行緊急維修,並將倒塌的樹木清走及進行斜坡加固工程,合共支出超過15萬元。
There are trees collapsed and landslides at the slope near the TKR softball field.

We have immediately removed the trees and finished the urgent repair work to avoid any potential dangers. Two operations had costed over \$150K.





## 2019-20聯賽重開/2019-20 Open League started

由於疫情反覆,2019-20聯賽經歷多次延期,直至10月24日終於在天光道壘球場順利展開,本季聯賽預期在下年3月會完成本季賽事。

Due to the COVID-19 situation, the open league had been postponed for several times. The Open League finally started on 24 October in TKR softball field. This season would end in March next year.



### 第21屆大專壘球聯賽

#### The 21st Hong Kong Inter University Softball Competition

第21屆大專壘球聯賽在10月26日於天光道壘球場舉行,香港大學成為今屆大專壘球聯賽的贏家。香港大學在決賽分別擊敗職業訓練局及浸會大學,於男子及女子組雙雙奪得冠軍,詳細名次請見下表。決賽當日以閉門作賽形式進行,並以線上直播方式讓支持者能在家中觀賞賽事。有興趣的會員可以到本會Facebook重溫。

The 21st Hong Kong Inter University Softball Competition was held in TKR softball field on 26 October, HKU has become the winner for both Men and Women division. The details of the final ranking are as follows. The finals were held behind closed doors, we had provided live broadcast for the supporters to watch the matches online. Members could go to our Facebook to watch the matches again.

	男子組 Men	女子組 Women
冠軍 Champion	香港大學 HKU	香港大學 HKU
亞軍 1st Runner Up	職業訓練局 VTC	香港浸會大學 BU
季軍 Third Place	香港理工大學 PolyU	香港中文大學 CU
殿軍 Fourth Place	香港科技大學 UST	香港城市大學 CityU



